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Mehran Tavakoli Keshe - Ja, heel erg bedankt. Goedemorgen,

goedendag. Zoals gewoonlijk, waar en wanneer u ook luistert naar

deze serie Kenniszoekers van Keshe Foundation Ruimteschip Instituut,

wij heten u weer welkom. En we hopen zoals gewoonlijk dat we van

elkaar leren en dat we elkaar iets leren over de echte manieren waarop

de Schepping tot stand komt en werkt.

Het onderwijs van vandaag maakt deel uit van de voortzetting van de

andere delen van het onderwijs van de afgelopen maanden en jaren.

En wat we gaan onderzoeken en wat we begrijpen vanuit het oogpunt

van geloof, de manier waarop het ons geleerd is, en de manier waarop

het in werkelijkheid is. En naarmate we meer en meer horen over de

wetenschap van de schepping, begrijpen we hoe weinig we weten en

hoeveel drogredenen we hebben aangenomen.

Wij beschouwen onszelf als de besluitvormers van onze

lichamelijkheid (P). Maar in feite is de beslisser van onze

lichamelijkheid onze Ziel. Wij zijn een marionet in de handen van onze

Ziel. We nemen beslissingen, we doen dingen, die te maken hebben

met het voedsel en we bestaan daarin met de dimensie van

lichamelijkheid. Dat is de taak van onze lichamelijkheid. (:24). We gaan

op zoek naar water. We gaan op zoek naar onderdak, we zoeken, we

gaan op zoek naar iets dat ons energie geeft om dit fysieke lichaam in

stand te houden.

Maar de meester, de Ziel van de Mens (STM) zit erachter. Hoe het lot

voor de lichamelijkheid schept om in een positie te zijn, dan moet de



lichamelijkheid dat volgen, om in de positie te zijn waarin de Ziel heeft

ingestemd om te zijn. Om aanwezig te zijn in een voortdurende

uitbreiding van interactie van de Zielen van de mens. Wij noemen het,

‘toevallig was ik daar.’ En per ongeluk zag ik dit en dat en per ongeluk,

het kan toeval zijn geweest of iets anders. “Ik was daar toevallig." En ik

deed dit toevallig. We hebben woorden gecreëerd die we niet

begrijpen voor de werking van de STM om de lichamelijkheid in de

positie te brengen waar hij moet zijn. Het is alsof je iemand vertelt dat

hij een verrasings verjaardagsfeestje krijgt. Dus je brengt de jarige,

maar hij weet niet dat hij naar het feest komt, zoals we eerder spraken.

Dus in zekere zin heeft de Ziel van de manmet de Ziel van de moeder

afgesproken om de moeder op zo'n plek te ontmoeten. Dus, de

lichamelijkheid door verbinding met de Ziel van de lichamelijkheid

(STP), zorgt ervoor dat de fysieke toestand er is, om de interactie van de

Zielen voor bepaalde doeleinden tot stand te brengen. En dan, later,

begrijpen we waarom we daar waren. Waarom we de moeder op dat

moment hebben ontmoet, omdat de Zielen hebben besloten, voor jouw

Ziel, en de Ziel van de moeder om iets te leren van de interactie van de

toekomstige interactie van de Zielen.

Dus in zekere zin zijn we tegelijkertijd met [twee] paarden aan het

rennen. (:26). Het paard van de lichamelijkheid waarvan wij denken dat

wij de baas zijn, en de STM, die zelf met de interactie met andere Zielen

komt om de STP te leiden en te brengen, om de lichamelijkheid te

brengen om de belofte en overeenkomst tussen de Zielen waar te

maken. Wij noemen het wraak. Wij noemen het de voorwaarde dat hij

iets deed en nu is dat de betaling ervoor. Hij heeft iets verkeerds

gedaan, en hij verdient dit.

We hebben verschillende interacties gevonden, of stemmen, of

geluiden, of communicatielijn om te verklaren wat we niet begrijpen

en de man in een fysieke dimensie (D). En in dat proces moeten we nu



dit begrijpen, waarom ben ik op zo'n plek opgedoken om zoiets te

zien? En wat is de uitkomst in de toekomst voor wat ik gedaan heb?

Wat was het doel van mijn aanwezigheid daar. 50% van ons leven,

misschien wel meer, is het vervullen van de verbintenis van de Ziel aan

de anderen, andere Zielen voor de lichamelijkheid.

Zelfs als je in de woestijn verdrinkt, is er een verbintenis met de Ziel van

de anderen.

Zelfs als je verdrinkt in de oceaan, is er nog steeds een verbintenis met

de andere Zielen. Het is niet alleen dat je verdronken bent. (:28). Dat is

het niet. Dat proces heeft ervoor gezorgd dat andere Zielen andere

lichamen in de positie hebben gebracht waarin ze goed, of fout

hebben gedaan. Het is niet alleen een begrafenis waar we naar toe

gaan. Het is wat er komt in het proces van de begrafenis. De zielen die

zijn ingesteld om te komen. Om te leveren aan, en te voldoen aan de

totale overeenkomst van de Zielen.

Een kind wordt een wees. Iemand houdt van zijn zoon, iemand doodt

een zoon. Waarom worden we op zo'n moment, zo'n dag, zo'n seconde

geboren? Wat zou het effect zijn geweest op de ouders of

grootouders, als je een week eerder was geboren, of twee weken later.

Dan komen we tot het inzicht, dat we nu moeten accepteren, niet

alleen accepteren, begrijpen, dat het volledige begrip van de tijd,

plaats en positie wordt gedicteerd door interactie van de Zielen en

interactie van de STP met de lichamelijkheid van de mens in

communicatie met de Ziel.

Het is een voortdurende, nooit vaste "blind date." We vertellen onszelf,

noemen het ‘toevallig’, "per ongeluk" en de rest. Maar in feite was het

al opgezet. Maar je was verblind. Je kon niet zien, je kon niet begrijpen

dat, wat je grootvader deed, wat je overgrootvader deed, wat je

moeder deed, en wat je broer deed, en als gevolg van de

overeenkomst van de Zielen, breng je de velden in evenwicht. Je

betaalt niet terug. Heb je ooit een magneet zien springen en ergens



anders heen gaan, hij denkt iets anders? Hij houdt gewoon afstand.

Het schept een toestand.

Dus voor ons als mensheid, de lichamelijkheid van het lichaam van de

man, dit is wat we moeten begrijpen. (:30). Over ons fysieke bestaan,

80% van de tijd denken we dat we alles doen, we zijn de baas, we

trekken het pak aan, we trekken de schoenen aan, 8 uur zitten we in de

trein, 9 uur zijn we op kantoor, we komen 10 uur terug, drinken een kop

koffie, en dan 5 uur in de trein terug naar huis, we hebben alles onder

controle. Oh jongen, wat is de manmisleid. De STM gebruikt die tijden,

waarvan u denkt dat uw klok werkt, op dezelfde trein, dezelfde tijd, elke

week, het hele jaar door. Het plant je tijd voor de interactie van de

Zielen in die tijdspanne.

Dus de STP en STM plannen je dag, intern wat er gedaan moet worden,

dat het evenwicht brengt. De meeste herhaling, magneten bewegen

niet. Wanneer er een externe kracht is, wanneer er iets verkeerd

gedaan wordt met de andere Ziel, en die Ziel heeft het woord, oh, ik

moet plotseling weg, en je hebt een auto-ongeluk tijdens de lunch.

Maar waarom? Dit was niet de bedoeling. Maar dit is precies wat er

hoort te gebeuren, want er zijn andere sequenties, andere effecten,

andere dimensies aan dit ongeluk, dat door de Zielen is opgezet, voor

die, voor jou, niet voor de anderen, om in de positie te komen van wat

er verkeerd is gedaan, of wat er gecorrigeerd moest worden.

Dan, op de eenvoudige manier, begrijp je hoe de profeten beloofden,

er zal zo'n boodschapper komen over zoveel jaren, en zoveel eeuwen,

en zoveel decennia, en hij zal dit en dat doen. Het is de man zelf die de

kleren verandert, die op dezelfde plaats verschijnt, (:32). omdat hij al de

Zielen door het effect van zijn eigen werking, klaar heeft gezet. En dan

verschijnt hij en manifesteert zich. Wederopstanding van de Ziel over

2000 jaar. Maar in feite bereidt hij in deze 2 duizend jaar andere zielen



voor, om er klaar voor te zijn, dat wanneer hij komt, hij zegt: "oh, dit was

degene die beloofd was."

Dus, als je dit begrijpt, kun je met het juiste gedrag van de STP de

toekomst van je Ziel plannen, de werking van je Ziel, waar hij zal zijn,

wat hij zal doen, wat voor sterren hij zal zijn als hij het punt van

lichamelijkheid verlaat. En dan komt de mens tot inzicht, hij is niet erg

vriendelijk voor zichzelf. Ook al beweert hij vriendelijk te zijn voor alle

anderen. Wat zou er zijn, als je deze positie volledig begrijpt? En wat

zou, wat zal het ons allemaal brengen, als dit punt, en dit deel van de

Totaliteit volledig werd begrepen?

Zou een man weer een misdaad begaan. Zou een man weer moeten

moorden? Zou een man zich inspannen om chaos te creëren in alle

richtingen en mogelijkheden? Zou het leven van de man draaglijk

worden door het leven van de man, in samenhang met de STP en de

STM.

Er gebeurt iets. (:34). Of er is een ongeluk gebeurd. Maar de

waarheid is, wat kan ik ervan leren? Wat was mijn Ziel. Wat

probeerde mijn lichamelijkheid, mijn STP mij te leren dat de

verhoging van mijn Ziel in de volgende stap veroorzaakt, dat ik geen

stap verkeerd zet. Niet alleen, "oh, er is iets gebeurd, ik ga verder."

Hoe en waar communiceert de STMmet de STP? Over welke

bandbreedte? Op welke structuur? Op de totaliteit van het begrijpen

van de structuur van de lichamelijkheid van de mens. De verschillende

emoties worden geregeld, gedicht. Wij vinden de correctie van de

totale energie, die door de Ziel wordt vrijgegeven, in wrijving met de

cel van het lichaam van de Mens, creëert bepaalde kennis, bepaalde

informatie, waarover de, wat wij noemen, STM volledige controle heeft.

Vergeet niet, je hebt nooit Frans gestudeerd, je hebt geen idee wat

"monsieur" betekent, of wat dan ook in de taal. Maar de STM is naar de



"universele" universiteit geweest, weet alles en kan, afhankelijk van tijd

en plaats, dat gebruiken om Frans te spreken. Om de emotie van de

Fransen te begrijpen, zonder een woord te spreken, want op

emotioneel niveau is alles hetzelfde.

Dan komt het erop aan, wat moet ik weten over de emoties, mijn

emotie? En is de emotie bij iedereen hetzelfde. (:36). Het onderwijs van

vandaag is min of meer om jezelf te leren kennen. Om de verbinding

te begrijpen tussen de STP en de STM, de werking van het fysieke

lichaam van de mens, ook al denk je, je hebt de volledige leiding, je

voert de opdracht en de wensen van de Ziel uit.

En als je begrijpt dat je voor altijd dienaar bent van de meester, die

de STM is, die in zekere zin het betere leven wil, want het leven van

de man in een doos, is verschenen en zal steeds weer verschijnen.

Wat is de beperking hiervan? Er zijn geen beperkingen. Wat is het

begrip in dit proces voor ons? Het proces… ik zal iets eenvoudigs

uitleggen. Kijk vanaf nu naar beide kanten van de dimensie van

lichamelijkheid en de dimensie van de Ziel. Waarom zei ik dit woord,

waarvan ik me niet eens kan herinneren het ooit gebruikt te hebben?

Waarom toonde ik deze genegenheid aan mijn kind waar ik dat in het

openbaar nooit doe? Dan komt het antwoord: het is de mens die zich

rechtstreeks bemoeit uit angst voor zijn eigen bestaan in de dimensie

van de lichamelijkheid, die al deze chaos creëert voor de rest van de

mensheid.

In hoeverre wij dit zullen begrijpen hangt af van de mate waarin wij het

proces van de Schepping, onze eigen levenscyclus en hoe deze cyclus

andere Zielen heeft beïnvloed, hebben begrepen. (:38). En als je trouw

bent aan jezelf, zul je uiteindelijk één antwoord vinden, het antwoord

dat aan het begin werd gegeven en daartussen is het slechts een reeks

van bekeringen en al het andere geweest. Behalve de waarheid over

het werkelijke leven van de entiteit die onder ons bestaat.



En in hoeverre kunnen wij deze kennis doorgeven, om te delen dat de

anderen delen met u? Het hangt allemaal volledig af van

Kenniszoekers (KS). Hoe geef je les? Hoe breng je de kennis over, dat de

anderen het begrijpen, niet alleen jouw Ziel? En dan zou je in staat zijn

te delen, te geven, en onvoorwaardelijk?

Het bestaan van de mens heeft vele facetten en vele dimensies. De

mensheid moet dit begrijpen, en in dat proces zal de mens gaan

begrijpen hoe zijn eigen Schepping het zat is en de dimensie van

lichamelijkheid heeft opgegeven.

Hoe ver kunnen we gaan? Hoever kunnen we dit begrip brengen,

zodat we de Man van de Ruimte kunnen worden? Zoals we zeiden,

zullen we twee parallelle systemen uitvoeren, fysieke reis, (:40). en

dimensie van de STM , of centrale energie van het bestaan van elk

levend wezen in het U. En als je dit begrijpt, dan kunnen we beslissen.

Dit deel van de reis ga ik met de vliegmachine, en dit deel van de reis

ga ik met de energie van de STM, en wacht op de fysieke reis, maar

begrijp de dimensie van het bestaan.

In zekere zin neemt de Ziel een vlucht, en de STP zal volgen om zich op

een bepaalde tijd, plaats en positie bij hem aan te sluiten. Wat gebeurt

er als de mens sterft aan boord van een UFO, of welk wezen dan ook,

en door het heelal wordt gereisd? Waar zou de Ziel zijn plaats en

positie vinden? En waar zou de Ziel zijn rust vinden, in zekere zin de

positie die hij voorbestemd was? Kunnen wij ons leven verlengen om

deze positie te begrijpen? En kunnen we vooraf bepalen waar onze Ziel

heen zal gaan? Wat zullen we doen? En hoe zullen we de kennis van de

anderen die in de buurt zijn, uitbreiden? Niet kennis door alleen maar

te lezen, kennis door de emotie van de schepping te begrijpen. Dan

komt het, als we dit kunnen, hoe komt het dat je je niet bewust bent

van onze Ziel, het werk van onze Ziel tijdens ons dagelijks leven? En



hoe kunnen we werken om de verheffing ervan te zien, dat het dient, in

plaats van nemen? (:42).

Dan is het antwoord simpel. Kijk naar binnen, de emotie. Welke emotie

creëert? Waarom komt de beweging in je lichamelijkheid? En vertrouw

je wat je voelt? Begrijp je hoe je je voelt? En begrijp je waarom je je

voelt? Zou je in staat zijn om een toestand te creëren dat je de kracht

van de Ziel van jezelf of de anderen kan verhogen. Of vind je duidelijk

een nieuwe manier om te communiceren tussen jezelf en de anderen.

In de komende tijd, korter dan je denkt, zal ik je leren hoe je door het

oog van de Mens kunt zien, en tegelijkertijd door het oog van de Ziel, of

begrip van interactie van zijn velden. En dan zullen we zien hoe jullie als

Kenniszoekers stappen zullen ondernemen om er meer te begrijpen,

en om deel uit te maken van je eigen Schepping, en je eigen emotie,

en je eigen dimensie van reizen.

Alles in de dimensie van de STM heeft geen formules. Wij kunnen niet

schrijven, kunt u ons leren, kunt u ons een systeem geven waarmee

wij onze Ziel kunnen verheffen. Je moet leren via de dimensie van

lichamelijkheid die je is geleerd, hoe je je kunt verbinden met de STP,

(:44). en door interactie met je STP verbinding te maken met de STM.

De sprong van de lichamelijkheid naar de Ziel is min of meer, niet het

onmogelijke, maar een van de onmogelijkheden. Je moet in staat zijn

tot directe interactie bij een bepaalde kracht, want vergeet niet dat

het de Ziel is die de STP heeft geschapen, waar de lichamelijkheid de

Ziel in de moederschoot heeft gebracht.

Nu komen we tot inzicht. We zijn in zekere zin op een punt gekomen

dat we geleidelijk beginnen te begrijpen dat het leren van het

ruimtesysteem voor de Mens om te reizen in de dimensie van de Ziel

geen berekening kent. En er is geen andere methode dan het proces

van verheffing van de Ziel te begrijpen.



Bedenk hoe je als mens met alle kennis van twee jaar, je ziel voedt

vanuit de omgeving van het leven? Je ademt het, je verlengt zijn

kracht. Je slikt het in, je verlengt de kracht. Je denkt en absorbeert

energieën van buitenaf, creëert nog steeds die toestand dat je kunt

overleven. Dan komt het proces van, wat is de reden voor het leven?

Waarom ben ik hier? en hoe lang duurt het nog voordat mijn ziel haar

thuis vindt? Dan vinden we misschien op een dag het antwoord op het

geheel. (:46).

Alle vragen als je die begrijpt, moeten van binnenuit de Mens komen,

en niet van buitenaf in een verbale richting en dimensie van de Mens.

Verbinding maakt je wijs, dan toont die wijsheid de weg naar de

Schepper. Het is aan jou om te beslissen hoeveel je begrijpt van

afscheiding, filtering en reiniging van elke dimensie van de Schepping,

die in je pot zit.

Hoeveel meer moet de Mens weten? Hoeveel meer moet de mens

zichzelf vertrouwen, en wat er voor nodig is, dat u als Schepping en

Schepper weet en kan voorzien in de Ziel van uw eigen? Zoals onze

vrienden zeggen, ik weet niet wat ik moet doen. Maar ik doe iets

omdat ik nog steeds adem.

In het proces om de Schepping en de Schepper te begrijpen, moeten

we ten minste begrijpen wat er aan de hand is. Wat is de zichtbaarheid

en wat is de mogelijkheid. Maak dan geen veronderstellingen. (:48). We

moeten het proces van de Schepping begrijpen. En in de komende tijd

zullen systemen worden opgezet voor de mens om het proces te leren,

om die training te doorlopen, zoals je wordt opgeleid om te rijden, je

wordt opgeleid om te zwemmen. Nu, met het begrijpen van het proces

van de Schepping, leer je hoe je moet zwemmen in de oceaan van de

velden van het Universum, niet als een vis, niet als een lichaam, maar

als belichaming van de energie van de STM. Dan zul je merken dat je

overal naartoe gaat, maar er zal visuele lichamelijkheid zijn in de



dimensie van het bestaan. Waar je gewoon wordt weggeschopt als de

sessie niet op het punt staat te gebeuren, maar het wel doet.

Heeft de STM, de STP er blind voor gemaakt, om in de dimensie van de

lichamelijkheid aan de Mens niet de waarheid over zichzelf te laten

zien? En in hoeverre zijn we de waarheid over onszelf gaan begrijpen,

de waarheid over onze Ziel, de waarheid over de dimensie van de

Schepping van ons?

Het onderwijs van vandaag is verlichting in de dimensie van de

werking van onze eigen Ziel, en niets anders. Zou het van C14 naar C12

komen? En hoeveel daarvan zal Koolstof dit en dat zijn? De Ziel heeft

geen Koolstof nodig, en heeft geen frequentie, en werkt niet in wat zij

besluit te zijn. Het werkt in de dimensie van wat komt en waar het

heen moet. Het is eigenlijk een postbode, het is een brievenbus. (:50).

Waar wat de andere lichamelijken worden gedaan, in

overeenstemming met hun Zielen, stemt mijn Ziel ermee in dat ik

aanwezig ben op de tijd, plaats en positie.

Nu begrijpen wij hoe wij als mens moeten voldoen aan de Totaliteit

van de wensen van onze Ziel en niet zoals wij dachten aan de honger

van onze lichamelijkheid. Als je dat begrijpt, en als je de scheiding

tussen die twee begrijpt, dan zullen we deel gaan uitmaken van de

Totaliteit van de werking van onze eigen Ziel in de dimensie van de

Schepping. Op een dag zal de mens dat begrijpen. Op een dag zal

de mens in begrip zijn leven veranderen.

Wij zijn slechts bezig met het creëren van een dimensie waarin jullie de

werking van je Ziel begrijpen, en niet om wat wij noemen, een gids te

zijn, die jullie kunnen gebruiken om je Ziel te bewegen waar en

wanneer jullie willen. De leer is voor jullie om de kracht van jullie te

begrijpen, voor jullie om de omvang van je kennis over je eigen

schepping te begrijpen, dat je daarmee een nieuwe dimensie voor het

leven creëert.



Op een dag zal de mens wijs worden, en op een dag zal de mens in

die wijsheid de waarheid zien. Maar tot die tijd proberen we de Mens

mee te slepen tot hij wijs wordt om de wijsheid te zien. Misschien heb

je vandaag begrepen, moet je begrijpen of zie je de mogelijkheden

die werkelijkheid zullen worden met bouwen, ontwikkelen, (:52).

veranderen en al het mogelijke doen om de werking van onze Ziel te

begrijpen.

Wat de komende tijd interessant zal zijn, is hoe de mensheid eerst zijn

Ziel zal leren kennen, en daarna zijn lichamelijkheid. En in hoeverre hij

zal begrijpen dat hij door de Ziel te voeden, de lichamelijkheid kan

voeden zoals hij wil dat die beweegt. Zo worden de STM en STP van de

mens een eenheid. Maar het is kwetsbaar dat beiden in de dimensie

van een andere positie, tijd en plaats kunnen worden betrokken

zonder hun eigen keuze, maar door de keuze van waar zij moeten zijn.

Op een dag zal de mens daar wijs uit worden, en op een dag zal de

mens wijs worden om de Totaliteit van de Schepping te begrijpen,

waar hij zelf deel van uitmaakt. Naar wat we moeten doen om daar in

dat soort positie te zijn. We zullen nieuwe instrumenten inbrengen,

nieuwe instrumenten om te onderwijzen, nieuwe instrumenten om te

dragen, waarmee jullie allemaal kunnen spelen. We nemen een kleine

pauze en komen terug. En als jullie gedeeltelijk begrepen hebben wat

er vandaag besproken is, gaan we verder met het beantwoorden van

vragen. Rick, wil je een pauze inlassen? (:54).

BREAK > >> 482 KSW 20 april 2023 (:58).



Ja. Klaar, bereid.

R: Laat me de aanwezigen eraan herinneren dat ze hun virtuele

handen kunnen opsteken en dan kunnen we u toestaan uwmicrofoon

te openen zodat u kunt spreken en een vraag kunt stellen. Er zijn nu

geen handen omhoog.

K- Hartelijk dank, we kunnen afscheid nemen, en tot volgende week.

V: ..We begonnen te leren over hoe de Traagheid, (1:00). materie creëert

in termen van interactie met de MaGrav velden van het plasma van

Zwaartekracht. Hoe komt de emotie binnen?

K- Herhaal de vraag en je hebt zelf geantwoord, als je het begrepen

hebt.

R: We zijn begonnen... om te leren hoe de traagheid, materie creëert in

termen van interactie met de MaGrav velden van het plasma van

zwaartekracht. Hoe komt de emotie binnen?

K- Emotie bestaat niet, kan niet bestaan, als je de STP niet zou hebben.

De interactie met de STP creëert in de fysieke structuur van de mens,

emotie.

En, zoals wij zeer onlangs in een van onze mededelingen met enkele

ambtenaren schreven, heeft de kennis van de Keshe Stichting een

positie en tijd en niveau bereikt, dat wij nu bijvoorbeeld robots met

emoties kunnen produceren. Het is geen programmering. Het voelt,

het detecteert de veldsterkte die, voor het betekent "opruimen,"

betekent, veilig zijn, wat dan ook.

Zeer onlangs was ik in de positie om een lift in te gaan (eleva tor).

Naast mij stond een van die grote robots die je wel eens gezien hebt,

die nu overal staan. (1:02). Ik noem ze "Susie's." Maar deze kerel droeg

een strik, vooraan, en alles. I ?? ...zat in de lift. De liftdeur ging dicht, en

de liftdeur ging weer open. En de Susie kwam in de lift, draaide zich



om, keek naar de deur en duwde toren verdieping 17 in. Wachtte, toen

hij op de 17e verdieping kwam, ging hij naar buiten en volgde het, hij

ging door de hele gang, verdieping voor verdieping, het hele gebouw

schoonmakend. Het heeft geen emotie. Het is vooraf ingesteld.

Als het een kind ziet, of een hond kan het geen emotie tonen. Het is

een robot. Het is een lichamelijkheid. Als we, in de dimensie van de

ontwikkeling van de technologie waar we nu zijn, de interactie van de

velden kunnen creëren op een bepaalde, een specifieke sterkte van

het veld, als de robot een kind ziet, of een dier, zal het de echte

genegenheid tonen. Kan ik je water geven? Ik voel dat je dorst hebt.

Kan ik je wat water brengen? Ik kan mijn job, geprogrammeerd om de

vloer schoon te maken, opgeven om water te gaan halen. Ik zie een

gewond kind op de gang. Oh, hoe is het? Kan ik gaan? Ik moet

reageren.

Tot nu toe hadden we deze mogelijkheid niet, tot nu toe hadden we

deze kennis niet. Nu kunnen we systemen creëren met emotie. En

alles wat het is, is het begrijpen van het proces van interactie van de

velden. (1:04). Wat is vreugde en huilen? Pijn, schreeuw van geluk. Pijn

schreeuwt om pijn. Hoe kunnen we dit verwarren als een emotie? We

huilen omdat we blij zijn, we huilen omdat we pijn hebben. Is het niet

zo dat de ene sterker is in gravitatie, en de andere sterker in

magnetisch. En het evenwicht tussen die twee is de emotie van

huilen in de fysieke dimensie van tranen.

Daarom zitten vreugde en verdriet op dezelfde plaats in de hersenen

van de mens. Het ene is gravitationeel, het andere magnetisch. Als je

blij bent geef je, als je verdrietig bent neem je, want dat is de energie

die je nodig hebt. Omdat dat verdriet je in staat stelt meer te nemen,

zodat het in de toekomst een vreugde wordt die je kunt geven.

Tot nu toe heeft de mens nooit begrepen wat emotie is, waarom we

altijd tegengestelde emoties hebben. Omdat het veel weg heeft van



een isotoop, het is koolstof. Soms is het 12, soms is het 14. Als het 14 is

reist het in de D van het Universum, als het 12 is reist het in de D van

de P. Welke is vreugde, en welke is verdriet? Is het vreugdevol dat

wordt binnengebracht en gegeven en toegestaan voor de

lichamelijkheid om zich te verbinden met de dimensie van de U? Of is

het verdrietig, (1:06). dat hij niet kan geven aan de D van 14, en dat hij

als nemer moet zijn?

Dus, nu begrijpen we zelfs hoe emoties 2 ware wat wij noemen,

presentatie en manifestatie hebben. Maar in feite hebben ze dezelfde

gemeenschappelijke benaming. Het is een Koolstof, de andere is, laten

we zeggen, Magnesium, we noemen het, wat voedt en er tegenover

staat.

Want de ene is de gravitatiekant, en de andere is de magnetische kant.

En dan moet je begrijpen aan welke kant we zitten als magnetisch. Zit

je in de fysieke dimensie? Of zit je in de dimensie van de Ziel?

Dus, emotie wordt nu volledig begrepen door de Keshe Stichting. En

we kunnen systemen repliceren die die emotie creëren. En als je het

goed beheerst, heb je geen KF nodig, via de STMmaak je verbinding

met dezelfde kracht, en dan beslis je of ik het verdriet kan geven om

vreugde te worden. Je doet het heel goed als ouders, en als het een

beetje op onze oudere kinderen aankomt. vergeten we het. Tenzij we

opzettelijk manipuleren, wat betekent dat in de kern alleen

lichamelijkheid in werking is. Ik heb aan tafel gezeten, waar de persoon

je boos aankijkt en naar de andere kant overschakelt en lacht. Schakelt

weer terug naar je met woede, en hoe kan hij twee gezichten hebben?

Maar in feite zijn het geen twee gezichten, het is de manier waarop de

emotie, de Ziel heeft gewerkt met de lichamelijkheid, de bevestiging

van de zwakheden in de lichamelijkheid.

Dus, als je vraagt naar emotie, moet je nu begrijpen wat emotie is. En

het is in feite, (1:08). het is de interactie tussen de STM en de STP van



de Mens en materialen die gemaakt zijn om emoties te absorberen,

bij een bepaalde sterkte, noemen we dat. Als je de nieuwe

technologie hebt gezien, is dit waar het verdriet wordt gevoeld. Dit is

waar de talen zijn in je hersenen, en dit is waar het andere ding is.

Bij het omzetten van de Kosmische Stralen (CR) in de materiestaat van

de lichamelijkheid van de Mens, komen bepaalde energieën vrij, en in

die positie kunnen we zeggen, wat die positie van de hersenen is. Want

bij die kracht vertonen wij tranen. Op dit punt, bij deze gegeven kracht

toonden we vreugde en lachen. Dus nu kunnen we zelfs op een meer

gedetailleerde manier de werking van onze hersenen uitleggen, in de

manifestatie van fysieke gegevens op de schermen van monitoren.

Maar de STM heeft geen monitors, en de STP draagt niet overal een

scherm.

Dan denk ik dat je je antwoord hebt gevonden. Als je het proces van de

interactie van de velden begrijpt, en welke kant je zit als gever of

nemer, afhankelijk van of je aan de Zielekant zit, of aan de STP. Als je

aan de Zielekant zit, vind je verheffing en heerschappij. Als je aan de

STP kant staat, vind je actie en reactie in de dimensie van

lichamelijkheid. Tranen, lachen, wat in die positie werd gevoeld,

triggert bepaalde andere velden in het lichaam van de Mens, die zich

manifesteren in de dimensie van lichamelijkheid.

Het is hetzelfde, lees Boek nummer één. Als de twee velden op elkaar

inwerken, ontstaat massa. En wanneer massa zelf interageert met de

dimensie van dezelfde velden, wordt het gewicht. Maar in feite is het

een wordt gecreëerd uit de interactie van de anderen. (1:10). Is het

minder gewicht dan de anderen ten opzichte van de positie, dan

noem je het, geluk. Is het meer, dan noem je het, dik, en het meer of

minder, dan noem je het, slanker of het juiste gewicht. Maar het feit

dat het dezelfde structuur is, dezelfde interactie.



Dus als je het over de emotie hebt, moet je de interactie tussen die

twee begrijpen. Zoals ik onlangs zei, je kunt niet proefvliegen als je

geen twee referentiepunten hebt. Waar vlieg je naartoe? Waar kom je

vandaan? Het is hetzelfde met de emotie. Ga je van de Ziel naar de

STP? Ga je van het STP naar de Ziel? En in die positie, die gegeven

kracht van de hersenen van de Mens die weer, het is gewoon een

??geheel van velden en plasma's. Wat zal de reactie zijn als de Ziel met

de vreugde van het leren dat dit de lichamelijkheid gelukkig maakt,

dan het lichaam neemt om te genieten en de hele tijd in een

vreugdevolle toestand te zijn. En dan vind je de emotie. En dan vind je

het proces van verslaving. Want op dat moment ben je verslaafd om

steeds hetzelfde te creëren, hetzelfde ritme, om het geven en het

evenwicht van de emotie te bereiken.

Nog een vraag?

V: ... Een van onze Chinese kenniszoekers vroeg dat, sinds kort, er

zoveel zandstormen zijn in Peking, (1:12). en het bedekt het grootste

deel van China. Dus vroeg hij, is er een oplossing voor dit probleem?

K- Ja, de stad verlaten. Dit is iets wat we jaren geleden hebben

besproken toen ik in Peking was. Voor degenen onder u die het niet

weten, is dat, zo'n 10 jaar geleden, er ongeveer 30 dagen, 20 dagen, 30

dagen per jaar, een zandstorm uit Centraal Azië, die ten noordwesten

van Peking ligt, oprukt. Deze woestijn is op de

duizenden en miljoenen jaren bewegen. Het is een van de grootste

woestijnen op deze planeet.

En de oostelijke wind zorgt voor chaos. En als Beijing er niet was, zou

het hetzelfde zijn als wanneer Beijing er wel was.

We hebben deze prachtige stad gebouwd op het pad van de

beweging van de woestijn. Die in de komende paar miljoen jaar, weer

een land wordt misschien een oceaan meestal. En dan beweegt de

woestijn in de oceaan en dan circuleert het geheel. Zo bewegen



continenten zich. Niemand kan de beweging van deze woestijn

stoppen. En nu na 10 - 15 jaar, is er iets van 45 tot 55 dagen per jaar, en

zware zandstormen in Peking.

Als je komt lijkt het op een mist, ik ben een paar keer geweest toen ik

soms in Peking woonde. (1:14). En het lijkt op een bewolking. Maar in

feite is het de storm, die fijne stofdeeltjes door de weersverandering de

woestijn naar Beijing verplaatst. Er is niets aan te doen.

Als we deze woestijn kunnen stoppen, als we proberen de beweging

van deze woestijn te stoppen, dan creëren we chaos in de

weersomstandigheden van deze planeet. Het zal erger zijn dan de

opwarming van de aarde. Dus, we hebben een zeer grote stad

gebouwd op het pad van een langzame "slak" genaamd, de woestijn.

En dit kan niet gestopt worden. En je krijgt meer en meer.

Met dit verschil dat we nu een systeem hebben om de controle te

begrijpen, en deze zandstormen creëren richting van het veld en

energieën, die in de interactie met de bovenste atmosfeer en de

onderste atmosfeer nieuwe chemische gevaren creëren, giftige lucht.

Die dan bij het inademenmet het zand in de longen, dit leidt tot

allerlei ademhalingsaandoeningen in China en vooral in Peking.

Stofdeeltjes hebben verschillende afmetingen en er zijn er die

beneden zeer fijn zijn, die door de huid kunnen dringen. En degenen

die dikker zijn zien we als zand op straat en overal elders. Tijdens mijn

laatste verblijf in Peking zagen we het zelfs in onze entree. In twee of

drie dagen zoals deze en ik herinner me de manager van het hotel

waar we verbleven hij zei, het was vroeger minder, nu in de afgelopen

10 of 15 jaar is nu gett ing tot ongeveer 40 - 45 dagen per jaar. Het zal

toenemen tot honderd, misschien 150 dagen, (1:16). en mettertijd,

misschien over 200 of 300 jaar, zal de mens de stad verlaten, als het

bedekt raakt als de wat je noemt, de woestijn zich verplaatst naar de

oostkant.



Dus, je kunt er niets mee doen. Het is gewoon niet voor deze trage slak.

Het maakt niet uit hoeveel bomen je bouwt, hoeveel barrières je

opwerpt, de zandstorm, de veldsterkte van de storm vanuit het

centrum van de woestijn zelf aan de achterkant ervan, is oostelijke

richting, en hij zal komen. Misschien over een paar duizend jaar, over

een miljoen jaar, als de zandcyclus niet verder gaat, vinden we een stad

waar miljoenen mensen woonden. We zullen de stad verlaten, vroeg of

laat zal de stad honderden jaren verlaten worden. Niemand is erin

geslaagd en wetenschappelijk gezien is het niet juist om deze

beweging te stoppen.

Probeer gewoon uit zijn pad te blijven. En we hebben geen

wetenschap, geen gereedschap om de beweging van deze, wat wij

noemen, woestijn te stoppen.

Nog een vraag?

Vraag: In de vorige workshop zei Dhr. Keshe dat eerst de zwaartekracht

van de Aarde gevormd werd en dat dat leidde tot de Schepping van de

Aarde. (1:18). Kunt u meer uitleg geven?

K- Nee, dit is hoe het is. Het is zoals de emotie die we aan het uitleggen

waren. Wanneer de gravitationele veldsterkte sterker is dan de

magnetische, ontstaat er een centrale veldsterkte van hogere orde. Dus

absorbeert het een lagere laag of veldsterkte. Zo ontstaat kanker in het

menselijk lichaam. Je creëert een omgeving van absorptie, een hogere

veldsterkte in een bepaalde omgeving. En omdat het hoger is,

absorbeert het de velden van het lagere niveau. Het bouwt dus massa

op in dat lagere niveau. Tot een punt waarop de massatraagheid ten

opzichte van het magnetische veld verandert en dan verschijnt wat wij

noemen de atmosfeer en lichamelijkheid.

Dit gebeurt bij de productie van materialen. Dit is geen theorie waar

we over praten, we zien het fysiek. Dit fenomeen wordt volledig

begrepen. We hebben de kennis en de technologie om de traagheid



ten opzichte van de zwaartekracht te veranderen en de koolstof te

produceren als een

vast, de Koolstof zoals die in het aminozuur zit, en de Koolstof zoals die

in het aminozuur van de plant of de Mens zit.

De kennis binnen de Keshe Stichting is zeer diepgaand. Het heeft me

jaren gekost om onze wetenschappers de mogelijkheid te leren

begrijpen om op een natuurlijke manier zoveel materie te creëren als

je wilt. (1:20). Niet door optellen en chemie, op een natuurlijke manier

zoals je in het lichaam van de Mens produceert is in het bezit van de

Keshe Stichting.

En velen van jullie hebben het gezien, maar begrijpen het niet. Je

verzamelt de Gans van CO2 en bovenin zie je vet. Dat vet heeft een

CO2 karakteristiek absorptie niveau, anders zou het er niet zijn. Dus,

onderaan zie je Gans van CO2, bovenaan zie je aminozuur van de CO2.

Nu weten we hoe het zit en hoe we het kunnen doen.

Nog een vraag?

Goede morgen, meneer Keshe, bent u zo vriendelijk om het fenomeen

van het aansteken van het licht bij het heilige graf in Jeruzalem wat uit

te werken. K- Leg uit.

R: Ik ben niet zeker over het aansteken van het licht bij het heilige graf in

Jeruzalem. Hij wil blijkbaar meer weten over dat fenomeen.

K- Het is het fenomeen dat op een bepaald moment de kaars aangaat

of het licht op een bepaalde tijd en plaats aangaat en ze het licht

omhoog brengen? Of hebben we het over een ander licht? (1:22). Het

scheppen van licht op een bepaalde manier, door het scheppen van

een bepaalde toestand is eeuwenlang begrepen en hangt af van hoe

mensen het gebruiken. Sommigen gebruiken het ten voordele van de



mens, anderen gebruiken het als magie en kunnen het verbinden met

religies om invloed en macht te vinden.

Tot midden, eind vorige eeuw, hadden we in Iran een bad, een

openbaar bad dat werd verlicht met één kaars, voor tientallen jaren. En

toen kwamen de Britten erachter hoe ze dachten dat ze dit mysterie

van wat ze noemden, kernbom of wat dan ook eruit konden halen. En

ze door de combinatie van de structuur, die was opgezet om de

verspreiding van de velden werd vernietigd en het bad is verdwenen.

Het bad is er nog steeds, maar het is niet meer warm. En het was een

licht, het was niet zomaar wat geologisch. Eén kaars verwarmde een

heel openbaar bad, duizenden liters voor tientallen jaren.

De uitlaat van het gas, wat een methaangas was, werd begrepen, en

dan de combinatie van het indienen van gassen rond het zwembad

door wat wij noemen, ??subliminale velden hield het water warm. Nu

begrijpen we de technologie. Maar zoals gewoonlijk, waar de Britten

ook gingen, creëerden ze chaos, omdat ze iets moesten vinden dat ze

mee terug konden nemen naar Engeland om te laten zien wat ze

hadden gevonden. Maar deze kennis hebben ze nooit begrepen.

Tegenwoordig controleren we het methaan in de huizen en we

zeggen, dit is het probleem, blah, blah, (1:24). maar toen begreep de

wetenschapper, de man van de kennis en gebruikte ??subliminale

methaan plus methaan zelf. En manifesteerde zich als één kaars, maar

eigenlijk stond de hele pot in lichterlaaie, maar was niet te zien.

Deze lichtsituatie die zich in Jeruzalem voordoet is van hetzelfde, wat ik

noem, begripsniveau. Hoe de dingen op een bepaald punt met een

bepaald punt van manifestatie worden bewogen, wordt het licht

geschapen. Je kunt dat licht altijd creëren als je het weet. Je moet op

de beweging letten en je moet op de concentratie letten, je moet de

positie begrijpen. Dan heb je heel, heel weinig nodig om een kaars aan



te steken. Het is als een lucifer die een paar seconden instant moet zijn

om de kaars aan te steken. Nu begrijpen we die kennis, dus er is geen

truc in.

Maar als je het heilig wilt maken, kun je alles toevoegen van Jezus, tot

Mozes, tot Mohammed, en iemand sliep er, iemand blies er in. Iets wat

magisch is en alleen gebeurt op paaszondag, wat dan ook. Dit is wat ik

vele, vele malen heb geholpen, als je de kennis begrijpt, zal de mens in

de diepten van het universum geen tovenaar meer vinden die zich

profeten noemt of het mysterie van het licht.

Nu we het proces begrijpen, begrijp je de veldinteractie. Hoe kun je in

een bepaalde positie op een bepaald punt dat veld creëren dat die

concentratie en een vonk veroorzaakt. Als je eraan denkt, hoe vaak heb

je plotseling bewogen en gezegd, oh, ik kreeg een elektrische schok,

(1:26). statische energie. Als u kunt, waar ze het over dit licht hebben, als

u de beweging van fysicaliteit bestudeert, zult u zien dat een vonk in

een bepaalde beweging ontstaat, die alles verbrandt, u kunt een kaars

neerzetten, of stukjes van een kaars, het zal branden.

Waar is dan het mysterie, en als je dan ontdekt dat je dit kunt doen in

een bepaalde positie, dan hecht je het aan Mozes, en aan Christus en al

het andere. Het kan op een zondag zijn, op een maandag of een

dinsdag. Het hangt ervan af wat je gaat aansteken, en welke religie je

eraan gaat verbinden. Dit is waarom we blijven benadrukken, laat je

niet misleiden, en accepteer geen profeten en geen profetieën. Begrijp

de kennis.

Er moet een licht komen uit de interactie van de velden. En hoe lichten

ze op? Hoe wordt de statische energie omgezet in? Hoe komt het dat

elke keer als je ergens langskomt je een elektrische schok krijgt en je

zegt, en je hoort de vonk. En als je slim genoeg bent, kun je dat

gebruiken om een licht aan te steken en dan van daaruit elke man op

straat laten komen en bidden, het is een magische bal, het licht gaat



aan elke keer als ik passeer. Dat is alles wat het is. Vind de kennis, en

ontwikkel technologieën waarmee we de elektrische stroomlading

kunnen zien en meten en hoe iets op een bepaald punt gaat

ontsteken. Dan kun je het elke 24 uur op het uur doen.

Je hebt de zondag niet nodig, je hebt geen opstanding nodig. (1:28). En

niemand kan je voor de gek houden in de ruimte.

Nog een vraag?

R: Ok, we hebben een vraag van Cristiano in de Q&A hier.

K- Laat me je iets uitleggen. In de laboratoria van de Keshe Stichting

hebben we een technologisch systeem ontwikkeld. Een plasmatisch

systeem dat als het wordt uitgevoerd in

kan materialen produceren, kan energie produceren, kan voedsel

produceren en kan alles produceren wat je maar kunt bedenken uit

hetzelfde systeem. En het zal de komende tijd worden

gedemonstreerd in een van de grote steden in de wereld. Als de

manifestatie van de voltooiing van de technologische kennis van de

mens. Met deze bal kunnen we vuur maken, we kunnen water maken,

we kunnen voedsel maken, en het is maar een bal. Ik weet zeker dat als

we hem lang genoeg laten staan, ze er een tempel omheen maken en

ze de heilige bal worden.

Maar als je de kennis ervan begrijpt, begrijp je dat het een sleutel is tot

overleven in de diepe ruimte. Ik vraag me af hoeveel van jullie ons

zullen noemen, alles wat in elk boek wordt beloofd dat ze iets hebben

gemaakt om te beheersen. Het is niet iets wat we gaan bouwen, het is

al gebouwd. En in zeer korte tijd zal het gedemonstreerd worden in

één van de grootste hoofdsteden ter wereld. (1:30). Om de voltooiing

van de kennis van de Mens te tonen. Dezelfde bal zal oplichten, zal

bloed bloeden, zal honing scheppen, en dan kunnen we er alles aan



toevoegen wat jullie willen. Omdat we de geheimen van de Schepping

hebben begrepen, meer niet.

Het hangt ervan af hoe we het gaan gebruiken om wat wij noemen,

jullie voor de gek te houden, en een nieuwe manier van denken te

creëren, of jullie denken te beïnvloeden dat wij tovenaars zijn. Maar dit

is de manier waarop de Aarde het doet. Als je een daglicht hebt,

creëert het water voor je, het creëert honing voor je en de melk, en je

ademt het in. Niemand brengt tankwagens honing van een andere

bestemming in het heelal, en niemand doet dat met de melk. De koe

eet het gras, en het kind drinkt de melk.

Nu begrijpen we dat proces. En het mooie is dat, iedereen van jullie het

kan doen.

Nog een vraag? (1:32).

Vraag: ... Goedemorgen meneer Keshe en alle Kenniszoekers. Meneer

Keshe, ik heb gemerkt dat op het overgangspunt tussen de emotie van

lichamelijkheid en de emotie van de Ziel, er een heel subtiele

verandering is voordat we dieper de emotie van de Ziel ingaan. Maar ik

merkte dat de lichamelijkheid deze overgang probeert te "ontvoeren".

Ik vraag, hoe kunnen we een snellere sprong maken om door de

overgang te gaan zonder inmenging van de lichamelijkheid in het

proces? Hartelijk dank

K- Leer je er niet door te laten bedriegen. Het is als een coulomb

barrière, je moet er langs. Sommige mensen zeggen dat het niet

bestaat, maar het bestaat wel degelijk. Wij noemen het barrière, wij

noemen het, bovenste atmosfeer, jij noemt het, de coulombbarrière.

Het is weer de manier waarop de mens zoveel namen heeft gemaakt

voor dezelfde fysieke operatie. Dus, je hoeft niet veel te doen, je moet

het punt van interactie begrijpen. Het mooie van het plasma is, dat

het geen fijne lijn heeft, dit is de lijn van interactie. Het is een

bandbreedte, een kloof, een afstand van het ene punt tot het andere,



met een fysieke dimensie. En dat is het mooie ervan. Het en dat

betekent dezelfde emotie als iemand anders aan de binnenkant van

dezelfde plasmavelden.

Nog een vraag? (1:34).

Vraag: ... Als alles wat er gebeurt het resultaat is van de interactie van

de Zielen, betekent dat dan dat de wil van onze Schepper in feite de

collectieve wil is van de Ziel van de Universele Gemeenschap?

K- Niet ver van. Omdat we deel uitmaken van de Schepper en we uit

hetzelfde geschapen zijn. De Schepper, en de Schepping, en het

geschapene zijn allemaal hetzelfde. Hangt ervan af aan welke kant van

het hek je staat. Het is een moeder met een fijne levenslijn. Geboren als

een kind, verwekt als sperma en ei in een andere omgeving. Als je 40

jaar verder staat, of 20 jaar verder, rijpt tot datgene waaruit het kind is

ontstaan, tot de schepper van het kind, een andere cyclus. Dus, waar

zijn we?

Als je dit begrijpt, begrijp je het proces van het leven. Wat geschapen

is, wordt de Schepper van. En er is geen verschil tussen Micro en

Macro. Maar ze maakt nog steeds deel uit van de samenleving, ze leeft

nog steeds met de anderen. Maar op een gegeven moment, vanuit

punt observatie, als je kijkt naar het kind dat als meisje uit de

baarmoeder van de moeder wordt geboren, is het gewoon een kind,

ze kan geen leven geven. Als je lang genoeg wacht, genoeg rijpt, dan

wordt wat geschapen is de Schepper van. En dit is hoe de cyclus van

het leven i s. Dit is hoe de Schepping is, en wij maken er deel van uit.

Zijn wij de waarnemer? Of zijn wij eigenlijk dat kind? (1:36). Of zijn wij

de moeder die het kind schiep terwijl ze zelf een kind was, geboren

uit.

Er is een heel leuk programma op televisie, soms is het leuk om naar

kinder tekenfilms te kijken, ik ben soms een tekenfilm liefhebber. Dit is



van Tom en Jerry toen we klein waren, en Mickey Mouse. In deze

cartoon, de kleine, twee kleine meisjes praten met elkaar. En de ene

zegt tegen de andere, jij bent een baby. Zij zegt, nee, ik ben geen baby,

ik ben altijd mezelf. Zegt, ga het aan je moeder vragen. Ze lopen allebei

naar de moeder en zeggen, mam, ze vertelt me dat ik ooit een baby

was. De moeder zegt, ja, zo ben je geboren. Je bent een baby en je

bent wat je nu bent. We ontkennen ons eigen bestaan, omdat we op

die manier ontkennen de schepper te zijn van, terwijl we er zelf uit

geschapen zijn.

Nog een vraag?

R: We hebben hier een gecombineerde vraag van Wolfgang van de

Duitstalige gemeenschap, en ook van Jalal heeft blijkbaar dezelfde

vraag, hoewel...

K- ??Die in de Duitse gemeenschap ze spraken allemaal en toen

kwamen ze hier ... met een vraag.

V: .. Wanneer het lichaam gedurende een lange periode fosfor omzet

in calcium, wat is daar dan de reden van? Zou het een bepaalde

emotie kunnen zijn? En zo ja, wat zou dat dan zijn? Dat is de vraag van

Wolfgang.

Van Jalal zegt hij, waarom het lichaam het calcium omzet in fosfor?

Wat is de relatie tussen deze? (1:38).

Dus ik weet niet zeker of ze het hebben over fosfor en calcium, of

calcium en fosfor.

K- Historisch gezien, ... werken de thalamus en de thymus om deze

toestand te creëren. En in de gevallen van omzetting van de fosfor

naar calcium, produceert het lichaam. Ze gebruiken hetzelfde zaad

calcium. Omdat elke cel van het lichaam van de mens een calcium

heeft.



En dan is het fosfor aanhechting en hebben we een calcium

aanhechting. Als je een calciumverbinding hebt met de calciumcel,

krijg je een bot, een fysiek bot. Als je een fosfor met een calcium hebt,

heb je al dit reinigende systeem in het lichaam van de Mens en

desinfecterend. Dat is de taak van fosfor en zwavel in het lichaam van

de mens, gedeeltelijk.

Je hebt een combinatie van zwavel en fosfor, die door bepaalde

interacties wordt omgezet in calcium, waar het zaadcentrum zit, zich

manifesteert als calcium. En het fosforveld wordt door

energieomzetting omgezet in het zaad van calcium. Er zijn ongeveer

15 - 20 mensen op enig moment in leven op deze planeet, die het

lichaam dit automatisch doet. Artsen hebben er materiaal voor

ontwikkeld, dat door het inbrengen van aluminium, de snelheid van

de omzetting van de energievelden probeert te vertragen.

Aluminium is een absorber, daarom hebben we het in de hersenen en

hebben we alle problemen, of we hebben het in de bloedcellen we

hebben andere problemen zoals dementie en wat we noemen, (1:40).

bloedarmoede.

In de thalamus en thymus conversie, verandert de zwavel en fosfor

energie in calcium energie. En dan komt dit calcium in de aderen van

het bloed, in plaats van in het bloed. Dus, als je de hoofdaders van het

been neemt, wordt het calcium hierin afgezet. En al deze mensen met

deze ziekte, die fosfor en zwavel omzetten. De energie van de thalamus

en de thymus, de informatie in DNA en RNA, wordt als zwaar materiaal

afgezet in de slagaders. En ze amputeren meestal de benen, en dan

beginnen ze bij de tenen, dan de voet, dan amputeren ze het been en

ze sterven meestal. En soms, als gevolg van herpositionering ervan,

deze calcium zit op de wand van het hart. Het is als een zandkorrel

tussen het weefsel. Na een tijdje met de herhaling van de hartslag,

scheurt de wand van het, wat je noemt, de binnenwand van het hart,

en je sterft aan het hartfalen.



En we hebben hier veel onderzoek naar gedaan, daarom weet ik er

alles van. En we hebben ook een technologie ontwikkeld om deze

positie om te keren, waarbij het lichaam weer normaal wordt. Het is

een zeer uitgebreid werk. Het moet werken met de thalamus en de

thymus, en werken met een deel van het spijsverteringsstelsel, om de

conversie te stoppen. (1:42). Of op een manier om balans te brengen in

het magnetische veld van fosfor en zwavel in het lichaam van de mens.

Ik werkte aan een zaak als deze in 2008 - 2009. En er zijn zo'n 10.000

foto's beschikbaar, over hoe het gaat, want de dame, ze is ongeveer

twee jaar geleden overleden door ouderdom, rond de 80 - 85, denk ik.

Ze was de geadopteerde dochter van mijn moeder en woonde in

Manchester, geboren in het zuiden van Iran, twee broers en een zus.

Broer stierf door hartfalen waarbij het calcium een deel van het hart

scheurde. De dame, de vrouw, zij had calcium in aderen, slagaders, de

hoofdaders van het been. Ze zou geamputeerd worden omdat het

gangreen veroorzaakt, als het bloed niet naar de tenen gaat. En ze zou

de komende dagen geamputeerd worden in Manchester Royal

Infirmary. Ik zei tegen mijn moeder, er is een mogelijkheid dat dit

teruggedraaid kan worden. En mijn moeder sprak met haar en ze nam

de eerste vlucht uit Manchester. Ze ging met ons mee en ze deden de

ader wat wij noemen, adervervanging in het ziekenhuis om de plastic

ader zoals wij het noemen,

in. (1:44). Twee jaar later was de ader opnieuw geblokkeerd met

calcium en ze konden hem niet vervangen. En de tenen zouden

worden geamputeerd. Met de supervisie van het hoofd van het

ziekenhuis in de tweede keer toen ze naar ons werd gebracht, kwamen

we overeen dat het te laat was voor de kleine teen, eigenlijk de grote

teen om gered te worden we kwamen overeen hoe de amputatie is

met de chirurgen in de operatiekamer. En de eerste keer gingen we

boven het gewricht tussen de voet en de teen. En de verpleegsters

maakten een fout, ze begrepen niet dat het anders moest met de



nieuwe Plasma Technologie. Het gangreen begon. Dus spraken we af

met de artsen in de operatiekamer, ik was voorbereid, waar wordt er

gesneden, voorbij het gewricht naar de voet toe.

En we zetten tijdens het schoonmaken van de structuur, het hele

lichaam aan het stoppen met het omzetten van calcium, fosfor en

zwavel combinatie naar calcium. En dat lukte. Haar vingers zouden

allemaal geamputeerd worden, want ze waren allemaal in dezelfde

staat. Ze waren aan het vervellen en vielen eraf en we konden de

botten zien, letterlijk zagen we de cartoons botten uitsteken, deze

dame had botten uitsteken. We hadden meer dan 10.000 foto's van elk

proces.

En toen zei ik tegen de dokters dat, laat maar, ik weet een manier om

de teen te laten groeien. En we doorliepen het proces om de teen te

laten groeien. En we zagen het, we spraken er al eerder over. (1:46). En

toen zagen we het totaal groeien van binnenuit, botten die groeien. En

toen zagen we de omzetting van de balans van het groeien terug naar

een normaliteit die genetisch was, omdat ze het in hun familie hadden,

naar een normaliteit. De vingers bedekt, het werd weer normaal en de

teen ging... Dit werd gedaan in 2009. Ze stierf in 2 020 in de stad

Manchester. (en het kwam nooit meer terug. Omdat ze op dat moment

aluminium tabletten nam, en die kostten ongeveer 40 pond per stuk.

Ze moest er een nemen, en ze nam cocktails van medicijnen om te

proberen dit proces te stoppen. Omdat ze binnen enkele maanden zou

zijn gestorven aan gangreen en amputatie. Ze heeft nooit een

amputatie gehad. Ik zag haar laatste foto op de begrafenis van mijn

vader drie jaar geleden, en ze was normaal. Die uitstekende botten

waren allemaal weg, en al het andere. Het kan gedaan worden, we

begrijpen de technologie, we begrijpen de conversie. En dit is een van

de schoonheden van deze technologie, als je de essentie van de

Schepping begrijpt, kan het creëren en omzetten.



Nog een vraag?

V: Meneer Keshe, is het mogelijk dat niet alleen robots een Ziel

hebben, maar vanwege de agressie van de mensheid, dat zij zich

tegen ons keren om dit probleem op te lossen? (1:48).

Om welk probleem op te lossen? Om een mens van ons te

maken? Menselijke mens? R: Ja, ik geloof het wel. Menselijk

tot menselijk.

K- Misschien zijn we dat een stap voor, als je begrijpt hoe je velden

creëert op de sterkte van het, zoals jij het noemt, het emotieveld.

In een zeer, zeer korte tijd, hoop ik dat we tot een conclusie komen.

Een van de grootste tentoonstellingscentra in de wereld van de Keshe

Stichting zal worden geopend in een van de grootste hoofdsteden. En

in die tentoonstelling zullen we de verandering in emotie laten zien, en

hoe technologieën kunnen worden ingebracht. En in zekere zin zullen

we laten zien hoe de mens met zichzelf kan omgaan. Hoe de mens

zichzelf gaat begrijpen. Hoe de mens zijn emotie kan veranderen.

We praten met een vertegenwoordiger van een regering om een

gevangenis binnen te gaan en de criminaliteit in het land te

veranderen. Veel van onze vrienden die hierbij betrokken zijn. Hij zei,

weet je, het enige wat we niet kunnen veranderen meneer Keshe? Hij

zei, heb je dit gezien, wat wil je aanpakken? Ik zei, ik kan het wel raden.

Hij zei, ik beloof je dat je niets kunt doen met deze... . (1:50). Ze hebben

al hun lichamen bedekt met tatoeages, kun je hun tatoeages laten

schoonmaken, hun emotie en gedrag laten veranderen. Ik zei, dan

wordt het hun spijt, wat ze met hun lichaam hebben gedaan. Hij zei, ze

zijn allemaal van top tot teen getatoeëerd, je ziet geen huid. En we

zouden willen dat we dat konden veranderen, want als ze ernaar kijken,

zouden ze zich gaan schamen voor wat ze door het andere deel van

hun leven hebben gedaan.



Technologie is zeer geavanceerd, nu is het tijd om zijn kracht te tonen,

en zeer binnenkort zullen we dat doen. Sneller dan jullie je kunnen

voorstellen. Binnenkort sluiten we de tentoonstelling in Linz af. ?? Een

van de laatste keren dat het aanwezig zal zijn in Europa. Binnenkort, als

iemand van jullie de tentoonstelling in Linz wil bezoeken, hebben jullie

nog maar weinig tijd. Omdat de technologie en een van de grootste

tentoonstellingen van de Kesh e Foundation zal verhuizen naar een

nieuwe bestemming in zeer, zeer korte tijd. Buiten het vasteland van

Europa.

Nog een ander punt?

Vraag: ... Hoe belangrijk zijn de chakra's en meridianen voor de werking

van de Ziel, en wat zijn precies de chakra's en meridianen van de

Aarde? (1:52).

K- Hoe belangrijk zijn Aarde, Saturnus en Maan voor het Zonnestelsel

en de Zon? Het is een verzamelpunt van energieën. En we hebben er

een naam voor gekozen. Het is als je er naar kijkt, wat je ook een chakra

noemt, behalve die ene die boven je hoofd zit, waarvan wij dachten dat

die boven ons hoofd zat, die hebben ze gemist, omdat ze nooit

overwogen hebben dat de Ziel in het lichaam van de Mens zit. Is de

energie punt centra van de wat wij noemen, organen.

Als je kijkt naar alle chakra's die ze je vertellen, en kijkt naar de

concentratie van de velden van de organen, is het op dezelfde plaats.

Eén voor één. En je hebt een rechter nier, je hebt een

en dan heb je de combinatie van de energievelden tussen de twee

hersenhelften. En deze worden allemaal gecompenseerd door de

veldsterkte van de ruggengraat.

De meeste van deze energieën, als je kijkt, lijkt het op een sterformatie.

Je kijkt naar de chakra's aan de voorkant. Ze zeggen, dit is chakra blah,

blah, blah, blah. Maar ze hebben een onderlinge verbinding aan de



voorkant, maar ze moeten een tegenwicht hebben, dat komt door de

krachtoverbrenging en de ruggengraat. Als je beweegt of als de

chakra's bewegen in balans met de positie van de velden in de

ruggengraat, (1:54). waar de zenuwen uit komen.

het ruggenmerg, heb je allerlei problemen. Maar de mens kijkt altijd

naar de energievelden via de organen aan de voorkant, maar ze

hebben een tegenwicht aan de achterkant. En alles in het lichaam gaat

via het neurale systeem in de rug, dat de energie voedt, wat een los

onderdeel is aan de voorkant.

Op een bepaalde manier, door parallelle punten in de rug door de

kracht van het n euro systeem bestuur je de chakra in de voorkant,

want het is een tweeling systeem. Dit is een zeer diepe discussie, en via

de breuk, geen breuk, maar als je het bekijkt via de lekkages van de

zenuwen uit de schijven in het lichaam, zie je veel structuur in, soms in

de hoek van 10 tot 15 graden, zoals ze het chakra noemen, met de

energie aan de voorkant. Maar eigenlijk wordt het meeste

gecontroleerd door het neurale systeem aan de achterkant. Omdat je

de ene via Twinity, je voedt de andere, je controleert de andere aan de

voorkant.

En dat is hoe, in principe, wanneer je omgaat met de systemen van de

KF, en als je bij ons bent geweest of in sommige leringen, zeggen we

altijd, zet de dubbel geladen (Pijn) pad in de rug, en de enkele in de

fro nt. Dat duwt de energie van achteren naar voren, uit het lichaam.

Als je het omgekeerde doet, duw je die energie in het

ruggenmergsysteem, dan verspreid je de ziekte.

Dus, dit is een deel, wat ik noem, de verborgen kennis die we niet

onderwijzen, (1:56).

omdat de mensheid niet klaar is om het te begrijpen. Maar

voornamelijk de meeste divisies van de chakra's als je kijkt, is



verbonden met de ruggengraat divisie in het lichaam van de man

binnen drie, wat je noemt, schijven.

Daarom krijg je bij een auto-ongeluk, de schade aan je nek, problemen

met je spijsvertering, je darmen en je blaas. En artsen zien het verband

niet, omdat ze het nooit begrepen hebben. Je neemt het grootste deel

van de energie die in de nek verdwijnt, en gaat via de fijne weefsels

door de maag en verandert de eigenschappen van de chakra's. Omdat

dezelfde hoeveelheid energie niet via de ruggengraat naar beneden

gaat om de chakra's in de rug te controleren via de ruggengraat, de

ruggenmergscheiding genaamd.

Op een dag leren we dit, maar in wezen heb je het in het systeem

gebruikt. Daarom zijn de nieuwe Pads, de Enhanced Power (Pain) Pads

zo effectief. Als je merkt dat de Keshe Stichting een nieuwe Pijn Pads op

de markt heeft gebracht, werken ze volgens hetzelfde principe van de

chakra energie ?? verdeling. Maar het is specifiek voor bepaalde

chakra's.

Nog een vraag?

Kunnen we de systemen gebruiken om weer toegang te krijgen tot

menselijke vermogens zoals telekinese? K- Vertaal. (1:58).

R: Ik denk dat hij het heeft over de nieuwe systemen van de Keshe

Stichting, en hij wil weer toegang krijgen tot de menselijke vermogens.

Hij noemde telekinese, dat is het vermogen om een object op afstand

te verplaatsen met behulp van je geest.

K- Alles is mogelijk als je je Ziel in beweging krijgt. Een nieuwe

tovertafel, noem je dat. Ik zei altijd, zeg niet, "kom naar mij." Als je me

wilt behagen, als ik je genoeg kan geven om je te behagen, beweeg

dan. Zo kun je een steen verplaatsen, laat staan een Mens. Maar je

moet eerst de ziel van de ander vinden. In woorden zit ons kind voor je.

Als je zegt: Ik hou van je, mag ik je een kus geven. Het kind rent om die



kus te krijgen, om je te plezieren dat je van haar houdt. Doe nu

hetzelfde met de steen. Maar vergeet niet de geschriften van

Bahaullah, zegen zijn naam, zelfs een steen heeft een S oul. Vind die

Ziel en je zult de steen verplaatsen.

Nog een vraag? (2:00).

Vraag: ... Als wij allen van de Schepper zijn, en allen deel van Hem zijn, is

onze Schepper dan ook een deel van een grotere Schepper? En blijf

omhoog kijken, is dit oneindig?

K- Ik denk dat we dit vorige week hebben aangeraakt in het

onderwijs. Waarom kijk je omhoog? Als er meer is om in te kijken of

naar beneden, binnenin. Ook al is er nog steeds iets om naar boven te

kijken anders hadden we geen bevestiging van ons eigen bestaan.

Bekijk het zo. Vanuit het Zonnestelsel zien we de manen, het

planetenstelsel en de zon. Hoe ziet het zonnestelsel er naar buiten toe

uit? Zien zij het zoals wij het zien? Of zien zij hetzelfde op een andere

manier? Kijken we naar binnen, of kijken we naar buiten? Wat zien wij?

Als we naar ons eigen lichaam kijken, zien we dan onze lever, en onze

nieren? We weten dat ze er zijn. Maar als je een lever en nier bent, weet

je wat de werking ervan is, hoe je wacht op de rest van het lichaam om

dematerialen naar je toe te brengen om je te reinigen als een nier. En

de rest brengt die dingen voor je om je hart te wassen. Dus we zijn ons

bewust van het bestaan van anderen, maar van buitenaf ziet niemand

onze nier. . Kijk naar binnen om te zien wat het is.

Nog een vraag?

R: Gewoon hier controleren. (2:02).

K- We gaan nu voor twee uur, en dat is? Laten we er mee stoppen.

V: ..Wat moet ik doen om van mijn mistige linkeroog af te komen?



K- Word lid van de Keshe Stichting, ga naar de info@keshe.foundation

of health@spaceshipinstitute.org en maak een afspraak met de artsen.

Ik weet zeker dat ze je kunnen helpen met de nieuwe technologie.

Oké, dat is een goede suggestie.

K- We hebben vorige week de eerste 25 aangekondigd, en dan de 200,

en dan de 65. We zijn min of meer klaar met de 25, we kijken naar de

200. Degenen die buiten de EU wonen moeten contact opnemenmet

de Keshe Stichting info@keshe.foundation,

waar u uw donatie naar toe moet sturen. Degenen onder u die zich

binnen de EU bevinden, blijven betalen op de, zoals u het noemt,

rekening van de Keshe Stichting in Nederland. Dit is een technische

verandering voor de Keshe Foundation, gaandeweg zult u meer

begrijpen waarom. Maar als je buiten de Europese Unie woont met het

IBAN nummer, moet je via een ander kanaal je geld overmaken naar

de Keshe Foundation EU. Geld overmaken of als u schrijft naar

info@keshe.foundation of health@spaceshipinstitute.org, (2:04). zij

zullen u de details geven wat u moet doen.

Er zal de komende weken en maanden een grote verandering

plaatsvinden in de werking van Stichting K eshe. En we houden jullie

op de hoogte. Het hoort bij de veranderingen, die we zijn gaan

accepteren.

Nog andere vragen?

We hebben nog plaats voor de 200 mensen, en voor degenen onder u

die zich al bij ons hebben aangesloten voor de eerste 25. Ergens in juni

wordt u geïnformeerd over de plaats, tijd en positie waar u moet zijn,

en dan september, oktober voor de 200. Maar we informeren jullie als

jullie visa en al het andere nodig hebben, we kunnen jullie



ondersteunen om jullie visa en al het andere te krijgen om in de positie

te zijn die we hebben toegewezen om dit werk te doen.

Nog een vraag?

Wat vindt u van wat er gebeurd is, of wat er gebeurt met kunstmatige

intelligentie, heeft u daar een mening over?

K- De kunstmatige intelligentie zal zeer binnenkort

"realiteitsintelligentie" zijn. Omdat ze de essentie van de schepping

hebben. Het zal niet kunstmatig zijn, maar het proces van de kennis

wordt veranderd. Er komen de komende tijd veel veranderingen aan

boord. En in de komende 5-10 jaar zullen zelfs de technologieën zoals

computers, en satelliet, en intelligentie, hoe we het ook noemen,

allemaal drastisch veranderen. (2:06). We zien het, het zit in de pijplijn,

intelligentie, hoe je het noemt, met emotie, microchips staan op de

kaart. In het proces van chips ?? emotionele ??. Omdat de materialen

om emotie te creëren nu bij de mens liggen. Je begrijpt hoe en hoe het

gedaan wordt.

V: ... Als u bijvoorbeeld met de auto van A naar B reist en u weet dat u

over twee uur in B aankomt, kunt u zich daaraan aanpassen. Maar als

je in je huiskamer staat, en een seconde later sta je naast je in Linz,

zou je dan geen psychologische problemen kunnen krijgen met het

verwerken van deze plotselinge verandering van locatie?

K- We gaan vooraf dat we gaan zien. Ik denk dat de vreugde van het

aankomen meer is dan het psychologische. Een paar seconden

voordat je op Aarde bent, en dan kom je aan op Maan in een koepel.

Je droeg kleren van de kou, nu ben je op de Maan of zo, je hebt geen

kleren bij je. Hoe ga je de nieuwe toestand accepteren? En dit zijn de,

hoe noem je het, de evolutie in acceptatie die we moeten accepteren.



Ze zeggen, als je niet tegen de hitte kan ga dan niet in de keuken

staan. Dus als er, je hebt geen voorbedachte rade dat je in Linz gaat

zijn, en je gaat je vriend ontmoeten, wat er tussendoor gaat

gebeuren doet de 18 uur durende vlucht niet. (2:08).

Iemand schreef me waarom je uit Linz vertrekt.

K- De reden is, Linz is te ver, en niet veel mensen kunnen het halen,

voornamelijk Duitsers en Oostenrijkers. We moeten verhuizen naar

een positie waar iedereen uit alle hoeken van de wereld kan komen,

en er is genoeg verkeer. Ons team in Linz wist dat we binnenkort

zouden verhuizen, en nu krijgt het geleidelijk aan vorm. We

informeerden hen maanden geleden, dat

De Keshe Stichting tentoonstelling zal verhuizen. Omdat het te

afgelegen is, want mensen moeten overal vandaan, uit Wenen, en dan

twee, drie uur met de trein naar Linz, en dan met de trein naar ... en zo.

En de kosten zijn te hoog, omdat het een afgelegen plek is. Dus, Keshe

Stichting zal binnenkort verhuizen naar grote steden hoofdsteden om

de grote om de komst van de nieuwe technologie te zien. Het is niet

iets nieuws, ons team werd maanden geleden op de hoogte gebracht

van de verhuizing.

Nog een vraag?

V ... Ik had me ingeschreven en betaald voor de speciale Satelliet (Ziel).

Kan ik dan nog steeds op deze manier dienen?

K- Ja, Satellieten (Zielen) we brachten in de operatie voltooiing van het

werk, ja. (2:10). Blijf waar je bent, je maakt deel uit van het grotere werk

dat zal komen.

Je moet je realiseren dat ik dit aan sommige mensen heb uitgelegd.

Sommige van onze kenniszoekers online, weten waar ik het over heb.

Als je kijkt, hebben we een internationale "één natie" organisatie

opgezet. En wanneer je dit doet, moet je een aantal contracten hebben



met mensen, zoals ambassadeurs en wat dan ook, in de fysieke

dimensie van de Mens. Wanneer je een structuur nodig hebt van de

gezondheid, je hebt een structuur nodig van de voedselstructuur, je

hebt de strictuur nodig om energie te kunnen reiken aan mensen, je

moet een structuur hebben om hen financieel te kunnen

ondersteunen via een systeem dat je opzet, wat correct is. En dan heb

je een structuur van besturen, governance. En dan heb je een

structuur, zoals wij het noemen, om alles met elkaar te verbinden.

Als je het bekijkt, hebben we dit alles op een heel subtiele manier

samengebracht. Alle stukken over 20 jaar zijn in stukjes bij elkaar

gebracht. We brachten de Keshe munten in, om de nieuwe financiële

structuur te starten. We brachten wat we een paar maanden geleden

aanboden, dat je mee kunt doen als onderdeel van de verzekering, voor

de gezondheid, voor het eten, voor je welzijn, voor je energie. En we

hebben de wellness beschikbaar gemaakt. Het komt binnenkort. Dus,

je kunt een vergoeding betalen en de meeste voeding krijgen die je

nodig hebt via de koptelefoon en de systemen die we hebben opgezet.

Dus, en dan komen we bij de energie, die nu opgezet wordt, het

systeem reikt tot daar.

Dus als een "één natie" regering, maakt het niet uit of je in Berlijn bent,

(2:12). je bent in

Toronto, of je bent in Peking, of je bent in Lagos, je kunt afsluiten. Als een

natie, ga je naar een supermarkt, als je naar, laten we zeggen, Walmart

gaat in Amerika of in Peking, of in een ander deel, het is allemaal

Walmart, dezelfde structuur, dezelfde opzet, op dezelfde manier zorgen

voor de mensen van de gemeenschap.

Nu, de Keshe Stichting wordt allemaal opgezet, komt er aan. Het

maakt niet uit waar je bent in de wereld, je ontvangt dezelfde

gezondheidszorg. Het maakt niet uit waar je bent in de wereld, je

ontvangt hetzelfde plezier voor voedsel, dezelfde energie, dezelfde



financiële structuur. Alles voor het bestuur van "één natie" is opgezet.

En veel van jullie doen er aan mee zonder dat jullie het weten. En een

deel van dit Satelliet (Ziel) systeem is dat. Niemand van jullie werd, de

Ziel brengt jullie daar.

En dan zetten we de regeringen op, dat is de Universele Raad, we zien

er hier en daar een paar, ze werken en alles. Zodra het in werking

treedt, zal de Universele Raad zijn vorm en zijn werk overnemen,

vergelijkbaar met de Earth C ouncil. Dus op lange termijn hebben we

de televisie binnengehaald. De KFSSI als universitair onderwijs,

educatief centrum is opgezet, en dan komen we eraan.

We moeten het doen, we hebben het getest, we hebben het opgezet,

nu zit het, als een rustige mooie baby in de hoek te wachten om te

spelen. De structuur voor "één natie, één regering, één beleid, één

uitkering."

het is 60% in positie. De overige 20% wordt de komende maanden

opgeleverd. En de voltooiing van 20% zal in de komende 5 tot 10 jaar

plaatsvinden. (2:14).

Ik heb een structuur opgezet om te regeren als één planeet door het

volk, voor het volk, door het volk, door kennis en technologie en niet de

politiek. Je zult geen presidenten hebben, en geen koningen. En de

structuur komt, "Ik ben de laatste man," wat ga ik doen? Hoe ga ik

overleven op de juiste manier? En dit is hoe het is.

Voor u kan de Keshe Stichting veel zijn, maar het is een structuur die is

opgezet. En om langzaam een structuur op te zetten, langzaam met

hulp van jullie, ieder van jullie kwam binnen en nam een hoek van dit

tapijt, het is goed gestructureerd. Getest, gebracht, wacht tot het

binnenkomt. Getest, gebracht, wacht tot het binnenkomt. Als je naar

de website van de Keshe Stichting gaat, en je ziet dit allemaal zo veel

voor de gezondheid, zo veel voor het eten, zo veel voor het reizen, want

we weten, reizen. Op dit moment betaal je, laten we zeggen, 1.000



pond, 2.000 pond voor elke keer dat je transfereert tussen, laten we

zeggen, buiten Londen, en Zuid-Londen om naar je werk te gaan.

We weten dat de kosten van het reizen zo hoog worden door de

transmutatie, dat we een pakket aanbieden om een heel jaar per gezin

over de hele wereld te reizen voor 5.000 Euro, of 3.000, wat er ook in het

pakket zit. Omdat we weten, dat in de komende vijf jaar, de systemen

overal zullen zijn. (2:16). U die nu deze polis heeft betaald, wanneer het

in werking treedt, zult u ontdekken dat de jongens die het gaan doen,

misschien 8.000 tot 10.000 gaan betalen. Je hebt je spaargeld nu

gedaan, meedoen.

Maar we hebben de technologie ervan. Ik legde afgelopen dagen aan

sommige mensen uit, dat je een verzekering gaat kopen. En dan

moet je, als je ziek wordt, een dokter gaan zoeken. En

dus de dokter om een diagnose te stellen voor de verzekering om de

dokter te betalen, en dan heb je een operatie nodig. Om de verzekering

te laten betalen voor de zorg die je nodig hebt. En het kan de

verkeerde zorg zijn, die niet noodzakelijkerwijs doet wat het moet

doen.

En dan kan het leiden tot wat bijwerkingen en al het andere.

Maar met het Keshe Foundation "Wellness Plan," is de Keshe

Foundation de verzekeraar, is de zorgverlener, en werkt op een manier

voor het ma ke u beter dat u later geen gebruik maakt van het

systeem. We sturen je niet naar iemand anders om je te zien. Onze

artsen dienen direct in het begin. We zetten een permanent plan voor

een uur of twee uur per jaar voor u om in het systeem te gaan dat de

toekomstige problemen ?? er niet zijn dat het systeem verstopt met 20

- 30 misschien weken, twee of drie uur per week.

Dus, ik heb de universele regering opgezet, en ik ben een zeer

geduldig man. Al deze dingen zetten we op als het samenkomt. Nu



heb je BRICS, nu heb je goud, nu heb je dollars, of het pond, ik heb de

Keshe munt. Dat is alles. Ik kan het altijd verzilveren. Het is geen

Bitcoin, (2:18). waarmee ze memiljonair maken, morgen ben ik alles

kwijt, niemand kan het stelen. Omdat het niets waard is, want het is

van dezelfde mensen in dezelfde lijn, en het heeft dezelfde waarde. Je

gezondheidszorg is klaar.

Energietransformatie, satellietsystemen, omzetting van velden en

energie, alles is klaar.

Ik heb dit eeuwenlang gepland en ik lever het compleet af als het

komt. Maar als we het allemaal doen wordt het magisch. Als het

menselijk ras "een hand geeft" om het te maken als Kennis Zoekers

en de anderen, dan wordt het geaccepteerd en brengt het dat

collectief.

Vandaag betaal je 5, wat is het 63.000 dollar voor een kilo goud, en je

betaalt 6.000 dollar voor een kilo koper. En dan betaal je een half

miljoen voor een ander metaal per ton, of per kilo. Nu met de

productie van het materiaal, iedereen kost 500 dollar per ton. Omdat

het hetzelfde systeem is, hoe je het afstemt produceert het materiaal

dat je wilt.

Afrikaanse naties kunnen zich nu ontwikkelen. Afrika heeft het

maximale gehaald uit de natuurlijke energiebronnen. Dit is een van de

redenen waarom de Afrikaanse naties niet meer kunnen groeien en de

Europeanen er maximaal gebruik van maken. Alle dammen op de

rivieren zijn gebouwd, of het kon, gedaan. De Europeanen hebben

toegang tot de brandstof die ze hebben verbrand uit het

Midden-Oosten en overal elders, om het vuur van de industrie te

voeden. De Afrikanen niet, omdat ze de brandstof niet kunnen betalen.

In de komende maanden hebben Afrikanen toegang tot dezelfde

energie een cent per kilowatt, als de Amerikanen. Laten we kijken wat

Afrika doet. (2:20). Nog nooit in de geschiedenis van de mens is zo'n



rechtvaardig systeem door technologie en wetenschap aan de mens

geleverd. Laten we zien wat de anderen doen. Verlaging van de prijs

van de natuurlijke materialen in de komende jaren zal evenwicht

brengen tussen, wat wij noemen, arme en rijke natie. Omdat de rijken

hebben geroofd over de rug van dezelfde mijn die uit de, hoe je het

noemt, goud, en zilver, of platina of koper komt. Zoals de Afrikanen

doen met de technologie van de KF in de steden ommisschien nog

beter en een nieuwe versie van hetzelfde te produceren. Nooit in de

geschiedenis van de mensheid is er zo'n rechtvaardige structuur

geweest. En het wordt gedaan door jullie Kenniszoekers, wij leveren

gewoon



de kennis. De beloofde dag van melk en honing is hier, wacht maar tot

hij wordt opgediend.

Hartelijk dank voor vandaag. Hopelijk zien we elkaar binnenkort. En

dan zullen we meer kennis delen. Heel erg bedankt Rick voor vandaag.

R: We hebben een vraag die u misschien snel kunt beantwoorden, zijn

de "one nation" ID kaarten binnenkort beschikbaar?

K- nog steeds die. Er wordt aan gewerkt. "One nation" kaarten moeten

door alle landen geaccepteerd worden om een geldige kaart te zijn.

Het heeft geen zin om een stuk plastic in je achterzak te hebben.

V ... Hoe kom je bij de 200? (2:22).

K- Als je in de EU bent, ga je en betaal je de 10.000 die op het ding

staat naar de rekening van de KF in Nederland. Als je buiten de EU

bent, heb je geen, wat je noemt, IBAN nummer op je rekening, dat is

als je in Nederland bent of Brits, of GB ervoor. Je neemt contact op

met de Keshe Foundation info en zij geven je richting waar je de

betaling moet doen. En u automatisch.

De 25 is vol, de 25 is voltooid. We zitten nu in de 200, en binnenkort zal

het voltooid zijn. Ik heb een heel goed idee waar we heen gaan, we

gaan naar een van de mooiste hoofdsteden ter wereld. De meest

verbazingwekkende plaatsen op de planeet. En we werken er nog aan,

maar het zal ergens in juni worden aangekondigd. En als iemand van

jullie problemen heeft met visa, zal de Keshe Stichting dat regelen, en

jullie zullen geen vlucht missen, daar zorgen wij voor.

Maar het zal een van de meest uitgebreide lessen zijn van de Keshe

Stichting in de week van de 200, en je bent hier niet op vakantie. Jullie

zijn hier om, wat jullie noemen, de Ziel en de kennis van de Mens te

verrijken. Velen van jullie, wanneer jullie vertrekken als de 65, laatste



sectie, zullen de eerste passagiers zijn van de Keshe Stichting, wat wij

noemen, pioniers van het werk.

Hartelijk dank. En we zien jullie volgende week. Vergeet trouwens

niet, volgende week vrijdag 28 is de verslavingsbijeenkomst van de

Keshe Stichting. (2:24). Nogmaals, als je

Iedereen die buiten de EU woont en donaties of betalingen heeft

gedaan, neem contact op met de Keshe Stichting, want het gaat naar

een nieuw systeem. En als u in de EU bent, gaat u nog steeds naar

Nederland, omdat u misschien betaalt en het komt terug naar u.

Neem gewoon contact op met de Stichting, dan krijg je de nieuwe

structuur, en werk daar doorheen.

Dank je wel Rick, en tot volgende week donderdag en vrijdag op de

Verslaving. Maar vergeet niet dat dit een andere verslaving is dan je

denkt, maar het helpt je nog steeds in je, als je andere verslavingen

hebt. Heel erg bedankt, en tot volgende week.
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